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Moge het nieuwe jaar 2024 gevuld
zijn met hoop, gezondheid en talloze
mooie momenten...

Geert Hermans

Beste bewoners, beste familie,

Terwijl we het oude jaar achterlaten en een nieuw

hoofdstuk beginnen, willen we jullie een stralend

nieuwjaar toewensen. Moge het nieuwe jaar 2024

gevuld zijn met hoop, gezondheid en talloze

mooie momenten.

Laat de klokken van het nieuwe jaar een symfonie

van vreugde brengen en moge elk kloppend hart

hier in het woonzorgcentrum de harmonie van

vriendschap en liefde voelen. Laat ons samen

terugkijken op de goede herinneringen van het

afgelopen jaar en vooruitkijken naar nieuwe

avonturen en ervaringen.

In dit nieuwe jaar hopen we dat elke dag gevuld

zal zijn met glimlachen, warmte en de

geruststellende aanwezigheid van vrienden en

familie, zowel hier in het woonzorgcentrum als

daarbuiten.

Mogen jullie dromen diep wortelen en bloeien als

prachtige bloemen in de tuin van het leven. Laten

we samen het nieuwe jaar omarmen met open

armen, wetende dat we samen een gemeenschap

vormen die liefde en steun biedt.

Een gelukkig nieuwjaar gewenst, vol met liefde,

gelach en onvergetelijke momenten.

Met genegenheid vanwege de voltallige ploeg

medewerkers en vrijwilligers van Meredal vzw.
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HERFST 2023

Werelddierendag

Week van het ei



5

HERFST 2023

Verjaardagsfeest

Sint en Piet week
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HERFST 2023

Seniorenweek

Knutselnamiddag



7

HERFST 2023

Halloween



8

HERFST 2023

Bloemschikken
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HERFST 2023

Belevenistafel

Croque Madame
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Wij verwelkomen

Juliette De Blanc op

kamer 2.15 van

Sterrebos. Zij is

afkomstig van Burst

(Erpe-Mere).

Wij verwelkomen

Maria Van Roy op

kamer 2.04 van

Sterrebos. Zij is

afkomstig van Mere

en woonde

voorheen in De

Merelaar.

Wij verwelkomen

Jeanine De Troyer

op kamer 1.18 van

Blauwbos. Zij is

afkomstig van Erpe-

Mere

Wij verwelkomen

Godelieve D'Hoye

op kamer 1.03 van

Blauwbos. Zij is

afkomstig van Erpe-

Mere
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Wij verwelkomen

Johnny Buys op

kamer 1.10 van

Blauwbos. Hij is

afkomstig van Aalst.

Wij verwelkomen het

koppel Frida

Minnaert en Paul De

Troyer op kamer 0.25

van Lijsterbos. Zij zijn

beiden afkomstig van

Erpe-Mere

Wij verwelkomen

Nelly Van Laer op

kamer 1.23 van

Blauwbos. Zij is

afkomstig van Erpe-

Mere
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Wij verwelkomen onderstaande nieuwe
medewerkers

Gizem Calik : keukenmedewerkster

Eline Van den Spiegel : onthaalmedewerkster

Lizzy Van Tittelboom : mentor zorgpraktijk

Sophie Vanloffelt : verpleegkundige
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Personeel jarig in januari 2024

Personeel jarig in februari 2024

3 januari Adelheid Denys 43 jaar -

13 januari Tine Dumeez 32 jaar -

22 januari Karine De Wael 62 jaar -

31 januari Chris Boelaert 57 jaar -

18 februari Melissa Van Der Niepen 29 jaar -

29 februari Peggy Scholte 52 jaar -

29 februari Veronique Van Den Broeck 44 jaar -

Personeel jarig in maart 2024

5 maart Mariette Pantin 57 jaar -

10 maart Niels Platteau 32 jaar -

13 maart Gee Ann Robles 39 jaar -

13 maart Elke Droessaert 59 jaar -

13 maart Tijana Vergeylen 23 jaar -

14 maart Isabelle Vermeiren 60 jaar -

16 maart Günther Van der Elst 52 jaar -

17 maart Vanessa Schmitz 45 jaar -

29 maart Mieke De Mette 47 jaar -

31 maart Lizzy Van Tittelboom 32 jaar - Mentor zorgpraktijk
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Bewoners jarig in maart 2024

2 maart Julienne Rottiers 96 jaar - Lijsterbos

8 maart Diane Braem 93 jaar - Sterrebos

8 maart Martina De Smet 70 jaar - Sterrebos

9 maart Jacqueline De Pelsmaeker 83 jaar - Sterrebos

15 maart Celine Capiau 92 jaar - Sterrebos

16 maart Hilda Daelman 93 jaar - Sterrebos

18 maart Marie Van Den Steen 91 jaar - Lijsterbos

20 maart Josephine Wamback 88 jaar - Lijsterbos

21 maart Irene Van Den Bossche 91 jaar - Blauwbos

24 maart Mia Geysels 81 jaar - Lijsterbos

24 maart Agnes Van Herpe (Zr Lucia) 93 jaar - Sterrebos
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Bewoners jarig in januari 2024

Bewoners jarig in februari 2024

3 januari Albert Callebaut 91 jaar - Blauwbos

6 januari Blanche Callebaut 86 jaar - Sterrebos

7 januari Eliana Van Melkebeke 89 jaar - Blauwbos

8 januari Maria De Troyer (Zr Lydia) 84 jaar - Lijsterbos

14 januari Emelia De Maesschalck 89 jaar - Sterrebos

14 januari Jeanne Schockaert 87 jaar - Sterrebos

16 januari Lilia Chiers 92 jaar - Sterrebos

26 januari André De Wolf 67 jaar - Blauwbos

30 januari Elisa Moock 90 jaar - Blauwbos

8 februari Paula Barbé - 90 jaar - Blauwbos

11 februari Joseph Bosseman 90 jaar - Lijsterbos

13 februari Anny Van Der Straeten 85 jaar - Blauwbos

16 februari Juliette De Blanc 94 jaar - Sterrebos

17 februari Denise Sonck 86 jaar - Lijsterbos

19 februari Suzanne De Pelsmaeker 95 jaar - Sterrebos

26 februari Maria De Cock 92 jaar - Sterrebos

27 februari Maria Van Boxstael 90 jaar - Lijsterbos
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

De tijd van toen.

Terugblik op Mere. (1997)

In vroeger schrijven werden reeds enkele facetten van mijn kinderjaren

en van mijn jong-volwassenjaren belicht. In het volgend kort relaas

wordt getracht een summier beeld weer te geven van mijn

geboortedorp Mere, thans deel uitmakend van het in 1976 gefusioneerd

Erpe-Mere.

Mere is gelegen op een uurtje stappen van de ajuinenstad Aalst. Het is

een landelijk gebleven dorp met toch wat kleine industriële bedrijven.

Door de plaatselijke passementbedrijven is het veruit het belangrijkste

dorp binnen de latere fusiegemeente. De Merenaar voelt en gedraagt

zich dan ook als “iemand meer” dan de inwoners van de omliggende

dorpjes.

Het vroegere Mere bevatte, vooral in de buitenwijken, enkele grote

boerderijen en talrijke keuterboerderijtjes. De buitenwijken, beheerst

door de boerderijen met zijn omliggende boomgaarden en weilanden,

bevatten kriskras ingeplante huisjes, meestal huurwoningen van de

boerderij. Deze stulpjes, meestal uitgevend op een hofgat, hebben

zelden meer dan vier kamers (soms is er nog een minikelder en een

voutekamer). De hobbelige kasseiweg die de wijk doorkruist mondt uit

op nauwelijks verharde aarden veldwegen. De rijke akkers met hun

koren, hun haver, bieten en aardappelen omgorden de wijk. De

buitenwijken zijn met het dorpscentrum verbonden met nauwelijks met

de fiets te berijden kasseiwegen en met amper verharde voetwegeltjes.
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

Enkele passementbedrijven hebben zich in het centrumgedeelte, of op

de weg ernaartoe, gevestigd. Zij verschaffen niet alleen werk aan heel

wat arbeiders, maar ook de thuisblijvende vrouwen kunnen heel wat

centjes verdienen door voor deze bedrijven “knoopwerk” te verrichten.

Dat Mere wat “meer” is bewijst de aanwezigheid van twee

houthandelaars, meubelmakerijen, schrijnwerkerijen, schoenwinkels, een

apotheek en de vestiging van twee huisartsen.

De Molenbeek doorkruist Mere. Bij overstroming ervan, en dat is een

bijna jaarlijks weerkomend verschijnsel, worden hele wijken van het

dorpscentrum afgescheiden. Kerk, gemeentehuis en de belangrijkste

scholen worden aldus voor velen onbereikbaar. De zovele huizen langs de

Beekkant, de Magerstraat en de Molenstraat lopen steevast onder

water. Bepaalde buitenwijken blijven soms dagen geïsoleerd van de rest

van het dorp.

Pastoor, burgemeester, dokters en nijveraars vormen het groepje van

“notabelen” van het dorp. De centrumbewoners wanen zich trouwens

“iets meer”, iets beter opgevoed, dan dat ruige volkje van de

buitenwijken; Die laatste zijn volgens sommigen onder hen maar goed

om te werken, te drinken en kinderen te verwekken.
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

Het dorp heet katholiek te zijn. De pastoor met zijn twee lakeien (onder-

pastoors) bepalen wie “goed” is, regelen heel wat huwelijken, brengen

jonge mensen ertoe zich aan God te wijden in de door hen aangewezen

kloosters. Zonder goed bij de “geestelijken” aangeschreven te staan heeft

men geen kans het ooit ver te schoppen, geen mogelijkheid op het

politiek podium te komen. Want ook bij dit laatste speelt de clerus een

uiterst belangrijke rol.

En toch, het dorp heeft een niet naast zich neer te leggen charme, straalt

een zekere vrede uit. Er is een evenwicht, een wisselwerking tussen het

rustig harde boerenleven en de industrie. Er is een duidelijke en door

bijna iedereen aanvaarde hiërarchie. Er heerst een gevoel van

samenhorigheid, van fierheid om het Merenaar zijn. De jaarlijks “koers

van Mere” is een dag waar iedereen iedereen ontmoet. En wie herinnert

zich niet het grandioos feest en de fierheid van elkeen bij de tourzege van

Lucien Van Impe?

En nu, anno 1997? De traag voorbij dokkerende door paarden getrokken

karren op de hobbelige kasseistraat zijn vervangen door snel

voorbijrijdende auto's op geasfalteerde wegen. De nog resterende

boerenerven zijn gemoderniseerd, de in de lente bloemende fruitbomen

zijn verdwenen. Er zijn geen keuterboertjes meer, geen gezellige

hofgaten meer en ook de wijkkermissen zijn reeds lang begraven. De

Molenbeek is “gekanaliseerd”, de watermolens zijn ruïnes geworden.

Bedrijven zijn naar het industrieterrein verhuisd. De kleinhandel is nog

slechts de schaduw van wat het ooit geweest is.

Mere “herleeft” nog even bij het TV-programma “Roza-Mere” maar de

eenheid, de samenhorigheid is er niet meer. Het samenleven is “anders”

geworden. Vraag is of de mensen gelukkiger geworden zijn.

Uit “verhalen uit mijn leven” Fray
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

Media

(Van Morsecode tot het Digitale Tijdperk)

In een wereld vol snelle technologische vooruitgang en constante

communicatie, is het soms verfrissend om terug te kijken naar de

wortels van onze verbondenheid. Een van de meest opmerkelijke

mijlpalen op het gebied van communicatie is de uitvinding van de

morsecode.

De morsecode, genoemd naar de briljante Samuel Morse, is een

communicatiesysteem dat bestaat uit een reeks punten, strepen en

pauzes. Het stelt ons in staat om berichten over te brengen via een

combinatie van geluiden of lichtsignalen.

Laten we niet vergeten dat dit systeem ons ooit de mogelijkheid gaf om

berichten te verzenden en te ontvangen, zelfs wanneer alle andere

vormen van communicatie faalden. De morsecode wordt nog steeds

gebruikt in noodsituaties, zij het in beperktere mate dan vroeger. De

morsecode heeft de weg vrijgemaakt voor de ontwikkeling van moderne

communicatietechnologieën. In essentie is het de voorouder van

digitale communicatie. De nullen en enen van de digitale taal vinden

hun oorsprong in de punten en strepen van de morsecode. De

morsecode kan worden gezien als de primitieve versie van de binair

code die wordt gebruikt in computers en digitale apparaten.

Het digitale tijdperk heeft ons overladen met ongekende mogelijkheden

om te communiceren en informatie te delen. Het heeft onze wereld

kleiner gemaakt en ons in staat gesteld om ons op een revolutionaire

manier met elkaar te verbinden. De morsecode herinnert ons eraan dat

de kracht van communicatie niet alleen ligt in de technologie die we

gebruiken, maar ook in de menselijke creativiteit en vindingrijkheid die

erachter schuilgaat. Het herinnert ons eraan dat we, zelfs in dit digitale

tijdperk, kunnen terugkijken naar de geschiedenis en inspiratie kunnen

putten uit de innovaties van het verleden.
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

De morsecode mag dan wel een echo zijn uit het verleden,maar de

principes en waarden die het vertegenwoordigt, blijven relevant en

waardevol in het huidige digitale tijdperk.

In een tijd waarin we constant worden overspoeld met informatie en

afgeleid worden door digitale prikkels, kan de morsecode ons helpen

om een moment van stilte te vinden, om te reflecteren en echt

contact te maken met anderen. Het herinnert ons eraan dat

communicatie niet alleen draait om het overbrengen van woorden,

maar ook om het begrijpen van de intentie en emotie achter die

woorden.
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

Bovendien, in het digitale tijdperk waarin we leven, kan de morsecode

ons inspireren om creatief te zijn met technologie. De morsecode biedt

een interessante verbinding met beeldende kunst, omdat het de

mogelijkheid biedt om de grenzen van communicatie te verkennen en de

boodschap op een visuele en creatieve manier over te brengen. Morse

code mag dan een echo zijn uit het verleden, maar het resoneert nog

steeds in ons digitale tijdperk. Laten we het koesteren als een

herinnering aan de kracht van communicatie, aan de waarde van

duidelijkheid en geduld, en aan de mogelijkheid om op een diep niveau

met elkaar in contact te komen. Laten we de morsecode eren door

bewust te blijven van de fundamenten van communicatie, terwijl we

blijven innoveren en nieuwe wegen verkennen om ons met elkaar te

verbinden.

Dus, terwijl we ons voortbewegen in het digitale tijdperk, laten we de

echo van de morsecode met ons meedragen en deze waarden blijven

omarmen. Laten we onze communicatie verrijken met de geest van de

morsecode, en zo een wereld creëren waarin we niet alleen met elkaar

praten, maar ons ook met elkaar verbinden.

Naar Arthur Willemse (Wikipedia).
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

De Wereldtentoonstelling van 1958 in Brussel, herinneringen aan de

Expo ’58..

Selectie uit: ‘Expo ’58, het wonderlijke feest van de fifties’ van Annick

Lesage.

Bij heel wat mensen spreekt de Wereldtentoonstelling van 1958 in Brussel

– kortweg Expo ’58 – nog steeds tot de verbeelding. De laatste

tentoonstelling vóór Expo ’58 dateerde al van 1939 en werd in New York

gehouden. De Tweede Wereldoorlog gooide roet in het eten: er kon in

1944 geen volgende georganiseerd worden. Eens we uit het oorlogspuin

waren geklauterd en de economie volop draaide begon men in Brussel

aan het inrichten van een volgende wereldtentoonstelling te denken. De

Limburgse baron Georges Moens de Fernig, een vroegere minister van

Buitenlandse Handel en uitvoerder van het Marshallplan in ons land, werd

aangesteld als Commissaris-Generaal van de Wereldtentoonstelling.

Maar liefst negen jaar van intensieve voorbereiding, dure

reclamecampagnes en ingrijpende infrastructuurwerken gingen aan de

Expo vooraf. Heel wat landen, bedrijven en zelfs het Vaticaan bouwden

een paviljoen op de Heizel. Het werd een futuristische, artificiële stad, met

paleizen, tuinen, lanen en verkeersmiddelen, prachtige verlichting enz. De

meeste van deze paviljoenen verdwenen na de sluiting van de Expo op 19

oktober ’58. Sommige werden gerecycleerd en kregen een nieuwe

bestemming, andere werden afgebroken en belandden op de

schroothoop.
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

Eén bouwwerk stak er met kop en schouders bovenuit: het Atomium. In

het buitenland wordt dit bouwwerk tot op de dag van vandaag (h)erkend

als het nationale icoon van België. Behalve het Atomium wordt Expo ’58

verbonden met andere beelden en smaken: de spoetnik, het speciale

Expo-brood en Expo ijsje (3 kleuren ijs tussen 2 wafeltjes, Artic), de

kabelbaan, de kleurentelevisie, elektrische wasmachine, de betonnen Pijl

van de Burgerlijke Bouwkunde van 80 m lang met een loopbrug onder,

een 450 m lange watertrap …..

Vele bezoekers dachten zich de Expo ’58 te kunnen voorstellen door

reportages en foto’s in de kranten maar de werkelijkheid overtrof elke

voorstelling. Wie voordien nog nooit de zee had gezien of het dorp had

verlaten - in 1958 was dit nog realiteit - werd echt met stomheid,

verbazing en verwarring geslagen bij het zien van de Expo. Je begon al te

duizelen van toen je in de inkomhal aankwam: enorm groot, met een

middenruimte vol fairhostessen en loketten aan de zijkanten. Het had

veel weg van de inkomhal van een luchthaven.
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Jaarthema 2024

In onzen tijd ...

Expo ’58 in enkele cijfers

• Ongeveer 41,5 miljoen bezoekers waarvan 11 miljoen

buitenlanders. De rest waren Belgen die de Expo meerdere keer

hebben bezocht (je kon een abonnement kopen). Bij de start

schatte men het aantal bezoekers op 35 miljoen, dankzij de

publiciteit waren het er heel wat meer!

• Hoogste aantal dagbezoekers was op 21 juli ’58: 720.000. Het

laagste aantal bezoekers op één dag bedroeg 30.000

• Het 102 m hoge Atomium raakte maar net op tijd af. Gedurende de

laatste 2 maanden gingen Frans Cools (uitvoerder van het ontwerp)

en zijn 20 beste medewerkers niet meer naar huis, ze werkten tot

12u per dag en logeerden in een hotel inLaken.

• Slecht 1,8 miljoen bezoekers zijn binnen in het Atomium geweest,

relatief weinig dus. Reden hiervoor: je moest 60 Bfr opleggen om

het hele gebouw te zien en dat was niet voor Jan Modaal

weggelegd! Bijkomende reden: vele mensen waren bang van de

snelle lift, de roltrappen en de hoogte van het gebouw.

• De totale oppervlakte van het terrein bedroeg 200 ha en de omtrek

telde 7 km (ongeveer 400 voetbalvelden). Je kon je op de 20 km

wandelpaden en wegen binnen het terrein doodmoe lopen.
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• Er werkten 160 architecten en 15.000 arbeiders mee aan de opbouw.

De arbeiders op de bouwplaats van de Expo verdienden goed geld,

beter dan daarbuiten: ongeveer 7000 Bfr per maand, toen enorm

veel geld.

• De aanleg van parkeerplaatsen had 200 miljoen Bfr gekost maar

bracht niet de helft op. De bezoekers vonden 20 Bfr voor een

parkeerticket veel te duur en lieten hun wagen achter op alle

(on)mogelijke plaatsen, tot in de tuinen van buurtbewoners!

• Met het oog op de Expo werd het politiekorps van Brussel

uitgebreid met 125 personeelsleden.

• Begin 1957 begon men de zoektocht naar 270 fairhostessen die

gedurende 4 maanden een intensieve, strenge opleiding kregen.

Voor die opleiding ging men te rade bij Sabena, zij waren toen de

enigen die ervaring hadden in het opleiden van hostessen. Een

fairhostess kon tot 6000 Bfr per maand verdienen en per taal die je

naast het Nederlands of het Frans kende kwam daar nog eens 500

Bfr bovenop.

• Drie dagen voor de opening van Expo ’58 installeerde een man in

een lange wollen mantel en met een hoed op, zich voor de toegang.

Hij sliep er 3 nachten op de grond! Het was de volhardende Texaan,

John Studer, die er alles voor over had om de

eerste bezoeker van de Expo te zijn en hij

slaagde in zijn opzet: hij betaalde voor zijn

entreekaartje met het nummer 1 de

toegangsprijs van 30 Bfr.

• Op 9 oktober 1958 overleed Paus Pius XII,

het Vaticaans paviljoen (een moderne kerk)

werd toen voor één dag gesloten en alle

vlaggen op de Heizel werden halfstok

gehangen.

Jaarthema 2024

In onzen tijd ...
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Voor u gelezen ...

Ik heb geen idee hoe lang ik nog heb. Maar eigenlijk geldt dat voor

iedereen, niemand kan met absolute zekerheid zeggen dat hij morgen

nog zal leven.

Mijn houdbaarheidsdatum is al bijna een jaar overschreden. Ik ben me er

heel bewust van dat ik in extra aan het leven ben. Dat maakt dat ik elke

dag zie als een geweldig cadeau. Eentje om de ene dag gulzig te

verorberen en de andere dag voorzichtig te degusteren.

Caroline De Coninck

Met klagen doe je niemand een

plezier. En ouder worden heeft ook

mooie kanten. Ik mag nu eindelijk

lui zijn, zowel fysiek als mentaal.

Maj Vandergeten

Iedereen heeft momenten van vertwijfeling. Het
is ook niet erg om af en toe verloren te lopen.
Maar grijp die momenten of periodes aan om
iets bij te leren van jezelf. Tinneke Beeckman
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Olympische spelen ...

Olympische spelen Parijs 2024

De Olympische Spelen zijn een internationale sportmanifestatie.

De originele Olympische Spelen werden gehouden in de oude Griekse

stad Olympia. Deze stad was sinds de 10e eeuw v.Chr. een religieuze en

politieke ontmoetingsplaats. Toen het christendom de officiële religie

werd van de Romeinen, werden de Spelen gezien als een heidens feest.

De Romeinse keizer Theodosius I verbood de Spelen uiteindelijk in 393.

Vijftien eeuwen na de opheffing van de klassieke Spelen werden over

Europa meerdere initiatieven gestart om de Olympische Spelen weer te

laten herleven. Dat gebeurde meestal in nationaal verband.

Geïnspireerd door die initiatieven bedacht Pierre de Coubertin in 1890

dat een grootschalige herrijzenis van de Olympische Spelen mogelijk was.

De Coubertin was voor de bevordering van een harmonieuze

lichamelijke en geestelijke opvoeding van de jeugd en de versterking van

de vriendschapsbanden tussen de volkeren. Hij was overtuigd dat de

sportieve krachtmeting bij de atleet edelmoedigheid en ridderlijkheid zou

aankweken, alsmede respect voor de prestatie van de tegenstander.
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De eerste moderne Olympische Spelen werden in 1896 gehouden,

geïnspireerd door het gelijknamige Griekse evenement in de Oudheid.

Sinds 1924 zijn er twee versies, de Zomerspelen en de Winterspelen, elk

om de vier jaar. Er doen duizenden atleten mee aan uiteenlopende

sporten.

Sinds 2012 houdt het organiseren van de Zomerspelen automatisch

ook het organiseren van de Paralympische Spelen in.

Oorspronkelijk was het De Coubertins bedoeling dat uitsluitend niet-

professionele sporters mee zouden mogen doen aan de Olympische

Spelen: er was alleen plaats voor amateurs.

Vanaf begin jaren zeventig kwam een kentering in het beleid: het werd

voortaan aan de individuele sportfederaties overgelaten of

professionele spelers mee mochten doen of niet. Tegenwoordig is

boksen de enige sport waarbij professionele spelers uitgesloten worden

(hoewel sommige amateurs wel geldprijzen winnen). Bij het

herenvoetbal mogen per team maximaal drie spelers ouder dan 23 jaar

meespelen. .

Het Internationaal Olympisch Comité is verantwoordelijk voor het

uitkiezen van de gaststad en het olympische programma. In 2024

worden de zomerspelen gehouden in Parijs van 26 juli tot 11 augustus

2024.

Fray

Olympische spelen 2024 ...
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Olympische spelen 2024 ...
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Men kan alvast raden, de oplossing zal in het volgende nummer staan !

Quiz ...



31

7. Ann Christy

8. Marva

9. Camille D'Hondt

10. Eveline Cannoot

11. Madonna

12. Laura Lynn

1. Rocco Granata

2. Willy Sommers

3. Helmut Lotti

4. Louis Neefs

5. Jan De Wilde

6. Metejoor

Oplossing vorige quiz
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Wat op liefde gebouwd is, vergaatWat op liefde gebouwd is, vergaat

niet ....niet ....
Angèle Volckaert

José De Smedt

Maria Wijns

Renilde Sterck - zuster Amanda

Antoinette Van Gysegem

Willy Goossens

Paula Van Der Meulen

Mariette Van Der Cruyssen

Lian Slootmans

Henri Keppens
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In de stille witte wereld, gehuld in ijskoud licht

waar de winter zijn adem blaast, verandert het

gezicht.

Een deken van sneeuw bedekt het aardse toneel.

Een sprookjesachtig tafereel.

Bomen dragen mantels van zilveren pracht. Hun

takken buigen onder het gewicht van de nacht. Kris-

kras dansen de vlokken, een betoverende symfonie.

Als de winter zijn penseel zwaait in pure harmonie.

In het hart van de winter, een seizoen zo puur,

voelen we de warmte van liefde, dat is zeker. Dus

laten we de kou omhelzen, de winter omarmen. In

dit betoverende moment, waar liefde en vrede

verwarmen.
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Groepsinterview In onzen tijd ...

Ideaal onderwerp om met enkele bewoners van Sterrebos in dialoog te

gaan. Jacky, Irène, Jeanne, Maria, Ria en Yvette namen enthousiast deel

aan het gesprek. Ze vulden elkaar voortdurend aan met vele

herinneringen die volop tot leven kwamen. Er werd hierbij heel wat

afgelachen en je hoorde meermaals zeggen: ‘Ach ja, dat was ik

vergeten maar nu weet ik het weer’ en toen volgde nog een ander

verhaal over vroeger. Soms stak het verlangen naar de tijd van toen

even de kop op maar evenzeer bevestigden deze dames dat er ook vele

mooie veranderingen plaatsvonden die ervoor zorgen dat er meer

comfort kwam bij het dagelijks beredderen van een (soms) groot

huishouden.

Welke herinneringen hebben jullie aan de televisie en wanneer hadden

jullie er eentje thuis? Was er al eentje thuis of kwam die pas toen jullie

al gehuwd waren?

Maria: Ik ben gehuwd in ‘65 en de eerste 5 jaar van ons huwelijk hebben we

TV gezien bij ons moeder thuis. Pas in de jaren ’70 hebben wij zelf onze

eerste TV gekocht, voor 52.000 Bfr!! Hoe duur was dat toch. Vele jaren later,

toen we onze 2de kochten was dat al aan de helft van de vroegere prijs, de

toestellen waren ondertussen goedkoper geworden.

Yvette: Mijn vader is vroeg gestorven, hij was pas 44 jaar. Dit zorgde voor

armoede thuis maar met hulp van de onderpastoor ben ik tot m’n 18 jaar

naar school kunnen gaan en daarna gaan werken. Wij waren met 4

kinderen thuis en van zodra we verdienden gaven we ons geld aan moeder

af, dat zorgde ervoor dat we ons toen thuis een TV konden veroorloven.

Jacky: Wij hebben ons redelijk snel een TV gekocht, bij Sieken (?), een winkel

op Terjoden (Haaltert). Ik herinner me nog dat de mensen aan de vitrine

van Sieken naar de TV gingen kijken. Ze hadden natuurlijk alleen beeld en

geen klank.

Welke programma’s van toen kennen jullie nog? Waar keken jullie

graag naar, waren dat films of feuilletons?

Allen: Je kon geen volledige dag naar de TV kijken, aanvankelijk waren er in

de voormiddag geen uitzendingen, alleen maar als er iets ergs was gebeurd

zoals bij de moord op president Kennedy in ’63. Ook de eerste landing op

de maan – in ’63 – kon je volledig volgen. Dat werd zelfs ’s nachts

uitgezonden, het begon om middernacht.
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Jacky, Irène, Jeanne: De brand van de Innovation in Brussel, dat weten

we nog goed! De beelden op TV kwamen met stukjes en beetjes binnen, je

zag mensen aan een touw uit een vensteropening naar buiten komen,

vreselijke beelden. Op het moment van de brand kwam ik met de trein van

Brussel en ik hoorde mensen erover praten. Sommige hadden de brand

gezien op hun weg van het werk naar het station en vertelden het aan

mekaar op de trein.

Maria: De watersnood in Nederland herinner ik me ook nog, vooral de

radio besteedde er veel aandacht aan. Dat betekende veel ellende en vele

doden, vooral in Zeeland.

Allen: Er waren enkele heel goeie feuilletons: ‘Slisse § Cesar’ en ‘Wij, Heren

van Zichem’ met Jenny Tanghe in de rol van moeder Cent en Luc Philips

als pastoor Munte. Deze serie noemden ze ook ‘De Witte’. ‘Schipper naast

Mathilde’ met Nand Buyl vonden ze de mooiste Vlaamse serie.

Maria, Jeanne: Dagelijks kwam Armand Pien zijn weerpraatje maken, dat

heeft hij heel lang gedaan. Hij sloot altijd af met een mopje. Wij noemden

hem ook Pien, de leugenaar, omdat zijn voorspelde weerbericht dikwijls

niet klopte. Nu zijn er maar liefst 3 weermannen / - vrouwen.

Yvette: Ik herinner me nog de reeks ‘Bonanza’, ik ken nog altijd de tune

van de serie en er speelden knappe mannen in mee! Dat laatste werd

beaamd door de meeste gesprekpartners. (Yvette neuriet het beginwijsje).

Allen: Een leuk en veelbeluisterd radioprogramma was ‘Het

Soldatenhalfuur’, een verzoekprogramma waarbij militairen en familie

elkaar de groeten konden doen. Dan wist je ook waar de soldaat ergens

gelegerd was.
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Over Erpe-Mere ...

Groepsinterview In onzen tijd ...

Maria, Jeanne, Jacky: Eerst hadden we een antenne op zolder staan maar

de ontvangst was niet altijd goed en toen plaatsten we de antenne boven

op het dak. Wij konden vanuit de living de antenne in één of andere

richting laten draaien waardoor de ontvangst beter werd. Als de antenne

niet goed stond had je veel ‘sneeuw’ in plaats van beeld op je scherm!

Gelukkig verdwenen naderhand de antennes van de daken en kwam de

kabel in de plaats.

Wie beschikte thuis al over een telefoon al of niet met een draaischijf

of om het nummer in te toetsen? Heeft iemand een GSM gekend?

Jeanne: Wij hadden een café thuis en daar was al een telefoon, zo’n

toestel met een grote draaiknop en cijfers, je moest het juiste nummer

draaien. Dat moet ongeveer de beginjaren ’50 geweest zijn. Als we

gehuwd waren hadden we pas zelf een telefoon in het jaar ’66.

Irène: Vooral zelfstandigen hadden een telefoon die ook, al of niet tegen

betaling, door familie of andere mensen kon gebruikt worden. In mijn

jeugdjaren heb ik thuis nooit een telefoon geweten.

Maria: Als het nodig was om te bellen gingen we naar de winkel en gaven

de winkelier dan 5 frank om één telefoontje te doen. Vele jaren later

hadden we thuis wel een antieke telefoon, een mooi ding in groen

marmer en met een hoorn en draaischijf in koper.

Allen: Een GSM was niet meer van onze tijd, wel hebben we nog van die

oplaadbare, draagbare telefoons gekend die je op tijd in

de oplader moest steken.

En computers, hebben jullie die nog gehad thuis?

Allen: Als we één of ander document nodig hadden of

iets moesten aanvragen dan trokken we veelal naar het

gemeentehuis. Daar wisten ze veel, voor elk papier of

document moest je daar zijn.

Hoe verliep het wassen en plassen in jullie (kinder)tijd

of in jullie eigen huishouden?

Irène: Wassen duurde thuis toen een hele dag en als

kind hielp je mee.Dat gebeurde in een grote zinken teil met water dat je

eerst op de stoof moest opwarmen. Soms moesten we met onze blote

voeten in de teil stampen om het vuil eraf te krijgen.
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Ook het strijkijzer werd eerst op de stoof opgewarmd. Als 14 – 15-jarige

heb ik in een wasserij gewerkt, dat was anders wassen dan thuis want daar

waren al elektrische wasmachines waarnaast telkens een elektrische

zwierder stond.

Maria: We hadden thuis ook een mangel: zo’n toestel waar je moest aan

draaien en je het gewassen kledingstuk tussen 2 houten rollers moest

leggen. Je begon te draaien, het kledingstuk werd tussen de rollers

geduwd en het water werd eruit geperst.

Jeanne: Het strijkijzer gebruikten we ook om ons bed te warmen, dan

verschoven we het strijkijzer van links naar rechts. Je kon het bed ook

opwarmen met een op de stoof verwarmde baksteen die je daarna in een

handdoek wikkelde.

Allen: De was werd gebleekt en gedroogd op het gras in de zon. Vroeger

was het toch hard werken in een huishouden. Nu is dat geen arbeid meer

als je het vergelijkt met onze tijd.

De stofzuiger bestond nog niet, wat deden jullie dan met een tapijt?

Jeanne: We hingen dat ergens over en klopten dat dan uit met een stok of

mattenklopper. Je moest dan wel je haar wassen achteraf, al het stof vloog

erin! Als het gras nat was van de dauw dan trokken we de goede kant van

het tapijt met z’n tweeën over het natte gras en lieten het dan drogen.

Zijn er nog toestellen die jullie vroeger niet hadden maar wel hebben

weten opkomen?

Allen: Er was geen afwasmachine, we wasten alles met de hand af en als

het vuil er goed aangekoekt was dan gebruikten we een ijzeren sponsje. Er

was thuis een beurtrol bij het afwassen en afdrogen, elk kind kwam aan de

beurt.

Koffiebonen werden manueel met de koffiemolen gemalen, je klemde die

tussen je knieën om te malen en de gemalen koffie viel onder in het

schuifje. Koffiemolens die je aan de muur kon hangen bestonden ook maar

die waren niet zo handig en soms was er zelfs geen plaats voor. Halfweg

de jaren ’50 kwamen de eerste elektrische koffiemachines op.

Bij de kapper zat je onder een grote droogkap op een staander want een

haardroger in de hand bestond nog niet.
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BewonerBewoner
In de kijker

Josee BEKEN

Dag Josee. Je praat heel vlot Nederlands

maar je moedertaal is Frans. Vertel eens wat

over je Franse achtergrond.Mijn vader was

een Limburger, afkomstig van Halen, bij Diest.

Mijn moeders wieg stond in een dorpje nabij La

Louvière.

Vader was een uitstekend patissier en

chocolatier. In Brussel werkte hij onder andere

bij Leonidas.

In de jaren 30 belandde hij bij een zeer gekende

patisserie in Nijvel.

Na hun huwelijk woonden mijn ouders er enige tijd en werd ik er in 1937

geboren.

Toen de oorlog uitbrak werd mijn vader opgeëist om te gaan werken voor

de Duitsers in Berlijn.

Mijn moeder verhuisde toen met mij naar Brussel. Terwijl zij als

poetsvrouw haar boterham verdiende, verbleef ik er- dankzij de gulle steun

van rijke weldoeners- in een Franstalige crèche. We hadden bovendien een

joodse buurvrouw die dikwijls op mij paste en mij veel mooie Franse liedjes

aanleerde.

Zijn jullie daarna in Brussel blijven wonen ?Nee. Mijn vader vluchtte in

’43 uit Duitsland. In Brussel - een grote stad- kon hij zich gemakkelijk een

tijd verschuilen. Nadien verhuisden we naar mijn moeders geboortedorp.

Daar liep ik tot mijn 15e school.

Het was de naoorlogse periode. Ik herinner mij nog heel goed de

levertraan die ons door het rode kruis iedere maand letterlijk “opgelepeld”

werd. Afschuwelijk!

Waar ben je toen beginnen werken?

Op mijn 15e werd ik gezelschapsmeisje bij een barones.

Ik werd ondergedompeld in een bad van etiquette: goede tafelmanieren,

mooi frans praten, correct de telefoon opnemen, de tafel dekken, …Na 2 à

3 jaar verhuisden we terug naar Brussel. Ik begon eerst in een

cadeauwinkel ( serviezen, porselein,…) Mijn werk bestond in het uitpakken

en uitstallen van alle artikelen.

Nadien volgde een korte periode in de Nopri, een grote supermarkt.
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Tijdens een middagpauze, raakte ik toevallig in gesprek met de adjunct

directeur van La Bourse. In die tijd een zeer gekend “magasin” in hartje

Brussel.

Ik kon er beginnen werken in de voedingsafdeling en heb dit 5 jaar heel

graag gedaan. Ik werd er eerst in de wijnafdeling en vervolgens in de

kaasafdeling opgeleid om de klanten het gepaste advies te geven bij een

aankoop.

In 1958 kreeg ik zelf een “rayon” onder mijn hoede: de pralines en

chocolade.

Ondertussen huwde je. Hoe verliep je privéleven ?

Ik leerde mijn man kennen in het Nopri warenhuis. We werkten er samen

op de beenhouwerij. Hij sneed het vlees, ik bediende de klanten.

Zo intensief samenwerken is ideaal om mekaar heel goed te leren kennen!

Nadien heeft hij nog een tijd in de beenhouwerij van Van Den Boeynants

gewerkt maar is uiteindelijk overgestapt naar de Volkswagenfabriek.

De arbeidsvoorwaarden waren er heel goed en hij is er 30 jaar blijven

werken tot zijn pensioen.

Ondertussen bouwden wij een huis in Nieuwerkerken en gingen er wonen.

Bij de geboorte van ons oudste kind stopte ik met werken in Brussel.

Nadien kwamen er nog 2 kinderen en stilaan leerde ik beter en beter

Nederlands.

Toen de kinderen wat groter werden, kon ik dagelijks terug een paar

uurtjes gaan werken. Onze buur was een bloemenkweker. Ik heb er 20

jaar geholpen.

Vooral de grote chrysantenbloemen vereisten nogal wat werk: meer dan

1000 chrysantenplanten “dieven”.

Hoe ben je hier in Meredal beland?

We verkochten ons huis in Nieuwerkerken en verhuisden naar een

appartement in Aalst om kleiner te wonen.

Nadat mijn man stierf werd het stilaan voor mij te moeilijk om nog alleen

te wonen. Toen kwam ik naar een kamer op Blauwbos.

Ik ben hier sedert februari.
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Wist je dat ...Wist je dat ...

Wist je dat we mantelzorgers met open armen

ontvangen in Meredal?

Als mantelzorger heb je veel expertise als het

aankomt op de zorg voor je naaste. Jullie zijn een

goed geolied team en jullie rol stopt NIET bij de

opname van je naaste in Meredal. Wij willen het

team versterken en je als mantelzorger

ondersteunen. Maak het zorgteam duidelijk welke

taken je wil (blijven) opnemen in de zorg voor je

naaste. Een betrokken mantelzorger is een bron aan

informatie voor het zorgteam bij opname van een

nieuwe bewoner. We bouwen dan ook graag een

goede relatie op met de nieuwe bewoner en zijn

mantelzorger(s). Zo kunnen we in ons team van drie

ervoor zorgen dat de bewoner een aangenaam

verblijf heeft in Meredal.

Wist je dat…

… 1 op 5 mensen boven de 80 jaar dementie krijgt

… er veel verschillende vormen bestaan maar steeds

met progressief verloop

… er nog steeds geen genezing mogelijk is

… dit dan ook grote uitdagingen geeft voor de zorg
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… we hier in Meredal deze uitdagingen aangaan

samen met alle medewerkers

… er in Meredal 2 referentiepersonen dementie

werken : Veronique en Mieke

… Mieke diensthoofd is op Blauwbos en Veronique

ergotherapeut op Sterrebos

… zij mee instaan voor de uitrol van het beleid voor

dementiezorg

… zij steeds bereid zijn voor informatie of een

gesprek

… zij bereikbaar zijn via algemeen nummer van

Meredal

… dit ook kan via mail ergo.animatie@meredal.be ,

mieke.demette@wzcmeredal.be

… we sterk inzetten op leefgroepwerking en een

aangepast activiteitenaanbod

… een team van ergotherapeuten en animatoren hier

gemotiveerd aan meewerken

… deze specifieke aanpak vooral op Sterrebos en

Blauwbos uitgewerkt is

… we ook partner zijn in het praatcafé dementie Aalst

… dit een vierjaarlijkse bijeenkomst is voor

mantelzorgers rond 1 thema van dementie

… dit in ongedwongen sfeer gebeurt met

mogelijkheid tot losse babbels met lotgenoten
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Wist je dat ...Wist je dat ...
... er in ons woonzorgcentrum twee referentieverpleegkundigen zijn voor

wondzorg?

Lissa De Smedt, diensthoofd op de afdeling Sterrebos

en onze verantwoordelijke bewonerszorg Melina De

Schryver. In Meredal zijn al verschillende

werkvoorschriften opgemaakt die omschrijven hoe

bepaalde wonden verzorgd moeten worden. Dit

wondzorgprotocol wordt met de huisarts besproken

en aangepast aan de noden van de bewoner. Elk

wondzorgprotocol wordt kritisch geëvalueerd door

onze referentieverpleegkundige wondzorg. Als een

bewoner een wonde heeft zal Lissa of Melina

regelmatig de wonde komen verzorgen om te kijken

of het huidige wondzorgprotocol nog voldoet of er

een aanpassing moet gebeuren. Zo heeft de

verpleegkundige op de afdeling ondersteuning van

experten op dit gebied. Wat nieuw is, vanaf 2024 zal

Lissa deelnemen aan de werkgroep ‘comfort en

ergonomie.’ Deze werkgroep besteed veel aandacht

aan goede hulpmiddelen en aangepaste materialen

voor elke bewoner om het comfort te verhogen,

maar nog belangrijker om het ontstaan van wonden

te voorkomen waar mogelijk. Lissa zal in de groep

haar kennis en kunde met betrekking tot preventie

en behandeling van wonden delen, zodat elk lid van

het team hiermee aan de slag kan. Bij vragen kan u

steeds het zorgteam aanspreken.
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Wist je dat ...

...infectiebeheersing in de gezondheidszorg als doel

heeft infecties en de verspreiding van infecties te

voorkomen. Door het toepassen van de algemene

en bijzondere voorzorgsmaatregelen dragen we bij

aan infectiebescherming.

Wist je dat ...

...regelmatig controles worden gedaan van de

waterkwaliteit en de voeding. Dit gebeurt om de

verspreiding van infecties veroorzaakt door

drinkwater en voeding te voorkomen. Bijzondere

maatregelen zoals het juiste gebruik van

beschermmaterialen, bv : mondmaskers,

handschoenen en werkkledij beschermen zowel de

bewoners als de medewerkers tegen infectieziekten.

Vaccinatiecampagnes maken ook deel uit van de

infectiepreventie. Door de griep en Covid -inenting

aanbevolen door de overheid, wordt de bevolking

algemeen beschermd en de kwetsbare groepen in

het bijzonder. Infectiepreventie doen we samen.
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